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Pripombe na programske zasnove
Na prvl »»II »o »» 25. »eptembra zbrnll novolzvoljonl delegatl »kupščlne
knl»vn» »kupno»U Gradliče. Na pndlog KK SZDL Je blla za pr»da»dnlco
»kupi&na Izvol/ena Marija Grčar, dlpl. pravnlca, za n/»n»ga nam»»tnlka
pa Vtrolfub Makalmovtkl, dlpl. Ing. »l»kl Skupščlna tvori d»legat»ko
bazo za d»l»gmcllo 8IS matarialn» proizvodnfa, zato bo Imala nakollko
ttavttn»Ji» pndfdatto, U bo obravnavalo gradlvo In dal»glralo d»l»gat»
v om»nl»n» «/««.

Poročilo o delu sveta krajevne skupnosti v zadnjem mandatnem obdobju je
podal predsednik sveta KS dr. Albin VVedam. Klavora-Lesjak Kosenka je dodata
to poročilo sveta potrošnikov. Na vprašan|e glede namembnosti lokalov v novi
stavbi na Igriški 6 - 6 je bilo poudarjeno znano stališče krajevne skupnosti, da
nasprotujemo odpiranju novth gostinskih lokalov in podpiramo takšno obrtno
dejavnost, ki bo koristila krajanom.

Ing. Vladimir Čadež. predsednik komisije za urejanje prostora in varstvo okolja
pri svetu KS je odgovoril na vpraSanje glede nameravane pozidave Hrovatlnovega
vrta. Pojasnll )e, da smo v juniju dobili obvestilo o razgrnitvi programskih zasnov
uredltve posameznih krajev v mestu, med katerimi je tudi Hrovatinov vrt. Vsi
krajani so dobili obvestilo, da si v prostorih skupščine občine Ljubljana Center
lahko ogledajo ta načrt. Naši krajani so se v velikem Stevilu odzvali in dali vrsto
odklonilnih pripomb na predlagano zasnovo - gradnjo hotela in ureditev pešpoti.
V planu občlne Ljubijana Center doslej Hrovatinov vrt sploh ni bil zajet.

Angelca Likovič, ravnateljica osnovne šole Majda Vrhovnik je prikazala tesno
sodelovanje Sole s krajevno skupnostjo. Poudarila je, da šola ne bi mogla
usp»Sno izvajati svojega programa brez sodelovanja z druzbeno-političnimi
organizacijami in samoupravnimi organi v KS ter z delovnimi organizacijami v
KS, med kateritni zavzema prvo mesto Iskra kot pokrovitelj šole.

Predsodnik KK SZOL dr. Marko Polič ]e po razpravi izrekel priznanje članom
sveta KS za uspeftno In dobro opravljeno delo v preteklem mandatnem obdobju in
predlagal razrešnico. Delegati so izvoliii nove člane sveta krajevne skupnosti in za
predsednika sveta ponovno izbrali dr. Albina VVedama. A. Ž.


